
OBJAVA ZA MEDIJE

STRANKA PAMETNO NAKON IZBORA

Sad tek počinje prava borba  
Stranka Pametno dočekala je rezultate ovih izbora čvrsto na nogama, svjesna
koliko joj je narasla podrška diljem Hrvatske, a najviše u Splitu i Zagrebu, što ih
čini odlučnima u predstojećoj bitci za lokalne izbore 

Zagreb/Split, 12. rujna 2016. – Stranci Pametno nedostajalo je jako malo do prvog saborskog
zastupnika, ali su svjesni da je njihov model političkog rada i programa za Hrvatsku nešto što ne
prolazi lako ni brzo. Zato danas, kad su se slegli prvi dojmovi, krajnji rezultat smatraju uspjehom
jer su među rijetkim strankama, kojima je podrška na ovim izborima višestruko porasla. 

- Naravno da bismo bili sretni da smo dobili svog kandidata u Saboru, to bi sigurno bio dodatni
poticaj da ustrajemo na našem putu drugačije politike. No, to nas nikako nije obeshrabrilo. Znali
smo da smo izabrali teži put, ne baviti se populizmom i lažnim obećanjima koji su nam upropastili
državu do sada. Gledajući ukupne rezultate i naše dugoročne ciljeve, stranka je u godinu dana
postojanja  značajno  narasla.  Ako  izuzmemo  lokalne  specifičnosti,  profilirali  smo  se  kao  peta
politička opcija u Hrvatskoj. Bolje od mnogih koji su na političkoj sceni godinama. Nakon prvih
parlamentarnih izbora i  izlaska u samo tri  izborne jedinice, sada smo izašli  u svim jedinicama,
okupili i formirali grupe izvrsnih ljudi diljem Hrvatske, koji su sada spremni za samostalan rad i
širenje ideja o modernoj, otvorenoj i građanskoj Hrvatskoj. Sve više ljudi nam se pridružuje, a
cijelo jutro primamo pozive i poruke ljudi, koji nas mole da ne odustanemo i zahvaljuju nam što
smo im omogućili da ne biraju ni manje, ni veće zlo, nego da glasaju iz uvjerenja. To je ono što
nam daje i vjeru i snagu da se Hrvatska počela zaokretati i da moramo biti ustrajni u toj namjeri.
Zato želim poručiti svima: nećemo odustati! Pametno je tu da ostane. – istaknula je  Marijana
Puljak, predsjednica stranke Pametno. 

Dodaje i da joj je žao što je toliko ljudi izgubilo vjeru u činjenicu da se stvari u zemlji mogu i
moraju  mijenjati.  Mala  izlaznost  na  izborima  prevagnula  je  u  korist  stranaka  sa  stranačkom
mašinerijom. No, unatoč malom broju ljudi iz stranke, koji su iznijeli cijelu kampanju na svojim
leđima, baš kao i jako malim financijskim sredstvima na raspolaganju, Puljak smatra da Pametno
ima nešto što ih i u tome izdvaja od drugih.

- Uistinu su nam spočitavali svašta, pa, među ostalim, i da smo previše znanstveni i da nemamo
srca i da ne znamo doprijeti do emocija birača. Kad vidim svu energiju naših ljudi i simpatizera
stranke, koliko su besanih noći uložili, koliko su svoga slobodnog vremena uložili, pa i novca, kako
su gurali u svakom kutku Hrvatske… mogu samo reći da je svako naše srce veliko kao kuća. Sva ta
energija rezultirala je višestruko većom podrškom birača i u 1. i u 10. izbornoj jedinici, a što se i
smatralo najvećim potencijalima na ovim izborima – kaže M. Puljak. 
Podsjetila je da je prije samo 10 mjeseci Pametno u 1. jedinici bilo na 0,69 posto, a sada na 4,83
posto. Isto tako, lani je Pametno u 10. izbornoj jedinici bilo na 1,33 posto, a sada na 3,67 posto. U
obje jedinice su bolji od aktualnog zagrebačkog i splitskog gradonačelnika i to im daje vjeru u
daljnju ustrajnost i borbu za novu i drugačiju politiku na lokalnim izborima. U ostalim jedinicama,
Pametno je tek krenulo i u njima je potencijal rasta još i veći. 


